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Science Museum May 1st Sunday Fine. It was fine today, Lily and I

went to visit the Science Museum. It is about two kilometers away

from our homes, so we decided to go there by bike. We set off at 8 o

＇clock. At the museum we saw a lot of interesting things. We could

operate some equipment. There we met many ClASsmates and

friends. We thought we had learned a lot and were more interested in

science. At half past eleven we left the museum for home. We

enjoyed ourselves in the museum today. 今天是个好天气，我和

丽丽去科技馆参观。科技馆离我们家有两公里远，我们决定

骑自行车去。我们早晨八点就出发了。在科技馆里，我们看

见许多有趣的东西，我们还可以操作某些装置乙在那里我们

遇到许多同学和朋友。我们都认为，我们从中学到了很多知

识，同时对科学更感兴趣了。 十一点半，我们离开科技馆回

家了。今天我们在科技馆过得很愉快。 May 1st Sunday Fine

Lily and I are very interested in science, so we decided to visit the

Science Museum today. It is not too far from our homes.It is about

two kilometers, so we thought it was better to go there by bike. At

eight we set off. It was very nice and sunny. When we got to the gate,

there were many people waiting there. We met some of my

ClASsmates and teachers. There we saw a lot of interesting things and

equipment. We could touch them and even operate something. We

thought we had learned a lot and were more interested in science. At



half past eleven we had to leave for home. How happy we were

today! 丽丽和我都喜欢科学，所以我们决定今天去科技馆参

观。它离我们家并不远，大约有两公里的路程。我们觉得还

是骑车比较方便。 今天天气非常好，早上八点我们就出发了

。当我们到达科技馆的门口时，已经有许多人在那里等了。

我们还碰上了一些同学和老师。在科技馆里我们看到了许多

有趣的东西和装置。我们可以摸它们，甚至还可以动手操作

呢。我们感到我们学到了许多知识，同时对科学的兴趣更浓

厚了。 十一点半我们不得不离开科技馆回家了。今天我们可
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